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De gemeenteraadteln'yffHnï'R&enj in.vergadetlhg bijeen op woensdag 26 september 20198, 
besprekende 'Haalbaarheidsonderzoek basisbaan in Groningen en bijbehorende collegebrief. 

Constaterende dat uit het haalbaarheidsonderzoek blijkt dat: 
O er in de gemeente voldoende werkzaamheden zijn waarvan het nuttig is dat zij worden 

uitgevoerd; 
O de uitvoering van deze werkzaamheden naast de economische redzaamheid van de 

werknemers, met name kan leiden tot versterking van de leefbaarheid in de wijken en 
versterking van Groningen als ondervvijsstad; 

O er naar verwachting ook voldoende kandidaten voor deze banen beschikbaar zijn; 
O de basisbaan in een behoefte van zowel werkgevers als werknemers voorziet; 
O het aan een volgend college en raad is om keuzes te maken over het al dan niet 

invoeren van basisbanen en het beschikbaar stellen van financiële middelen voor deze 
banen. 

Overwegende dat: 
« het tot nu toe gaat om basisbanen als participatie instrument; 
O het gaat om banen waarbij tegen minimumloon wordt gewerkt; 
O met name bijstandsgerechtigden tot de doelgroep van deze basisbanen behoren; 
O het risico bestaat dat werknemers met een dergelijke basisbaan in de situatie komen 

dat de regelgeving rondom bijstand en andere inkomensondersteunende maatregelen 
(waaronder toeslagen en kwijtschelding lokale heffingen) er voor zorgt dat men gaat 
werken voor minder of evenveel als de hoogte van een bijstandsuitkering. 

Verzoekt het college; 
O te onderzoeken wat gezien bovengenoemde risico's de voor- en nadelen zijn om de 

huidige participatiebanen waarvoor deelnemers een onbelaste premie ontvangen en die 
premie niet tot de zogeheten armoedeval leidt, fors uit te breiden. 

En gaat^iver tot de orde van de dag. 
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